
 

Aan:   College van B&W 

Van:   Martijn Makkinga (VVD fractie) 

 

Betreft:  Nieuwe vragen oude stadhuis 

Datum:  14 februari 2019 

 

Geacht College van B&W, 
 
De VVD fractie zou graag na lange tijd leegstand een ontwikkeling zien in en van het 

oude stadhuis. In het najaar van 2018 is er een bijeenkomst geweest voor omwonenden 

en in december 2018 moesten de tijdelijke gebruikers eruit zijn.  

Op 27 juli jl. hebben wij u vragen gesteld, welke op 25 september jl. beantwoord zijn. 

In uw beantwoording van 25 september gaf u aan dat de ontwikkelende partij druk 

doende is met het opstellen van het voorontwerp bestemmingsplan. 

 

De VVD fractie heeft aanvullend nog de volgende vragen: 

 

1.  Kunt u, meer dan 4 maanden later, al meer zeggen over de status van het 

(voorontwerp) bestemmingsplan? 

2.  Komt u voor de zomer met een (ontwerp)bestemmingsplan naar de raad? 

Bij de voorlichtingsbijeenkomst voor omwonenden werd ons duidelijk dat de 

ontwikkelende partij circa 100 appartementen wil creëren in het oude stadhuis en 

als parkeergelegenheid voor hen de parkeergarage 'Stadsbaken' wil gebruiken. 

3.  Klopt dit? 

4.  Wat is de huidige parkeernorm per appartement (koop/huur) welke hier te 

verwachten zijn? 

5.  Is er voldoende parkeergelegenheid in parkeergarage 'Stadsbaken' voor al deze 

toekomstige bewoners? 

6.  Leggen deze toekomstige bewoners niet een te hoge druk op de parkeercapaciteit 

van parkeergarage 'Stadsbaken'? 

7.  Welke afspraken zijn hierover gemaakt met de ontwikkelaar? 

 

Graag vernemen wij uw reactie, met vriendelijke groet, 

 

Martijn Makkinga 
VVD fractie 

06 - 51392011 


